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Адрес Nipro PharmaPackaging Americas Corp 
Millville Plant 
1633 Wheaton Avenue,  
Millville, NJ 08332

Страна New Jersey

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Nipro PharmaPackaging (NPP) is specialized in developing and manufacturing advanced pharma packaging products and complete packaging
solutions for early development  drugs or enhancement of packaging solutions of existing drugs.  
With a worldwide manufacturing footprint of 19 plants, multiple sales offices and lab services, Nipro offers an exceptional service platform. Through its
personnel, products and services, Nipro PharmaPackaging enables you to provide a safer and healthier administration to your customers.  
NPP is part of the Japanese Nipro Corporation, established in 1954. With over 20.000 employees worldwide, as a leading global healthcare company,
 Nipro serves the “Pharmaceuticals”, “Medical devices” and “PharmaPackaging” industry.

Company Profile of Nipro PharmaPackaging Americas Corp

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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